
Posiedzenie otworzyła o godz. 17:30 i prowadziła je przewodnicząca RO Blachownia 
Małgorzata Lipczyńska, która na wstępie: 

1) Stwierdziła na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu bierze udział 8 członków Rady 
Osiedla Blachownia i 1 członek zarządu RO Blachownia, co jest liczbą wystarczającą do 
podejmowania przez Radę uchwał; 

2) powierzyła protokołowanie posiedzenia Małgorzacie Lipczyńskiej 
3) przedstawiła porządek obrad posiedzenia zawarty w zawiadomieniu o jego zwołaniu, do 

którego obecni na posiedzeniu członkowie Rady i Zarządu Osiedla Blachownia nie wnieśli 
uwag; 

1.Sprawy bieżące dotyczące osiedla. 
2.0mówienie działań zachęcających mieszkańców do wzięcia udziału w wyborach do Rady Osiedla 
które przypadają na dzień l8.ll.2016r . 
3.0mówienie i przeanalizowanie sprawozdania z działalności Zarządu i Rady Osiedla Blachownia 
które przygotowała Przewodnicząca 
4. Wolne wnioski i zakończenie obrad. 

Ad.2 
Członkowie RO omówili propozycje zachęcania mieszkańców do przybycia na ogólne zebranie 
mieszkańców w celu wyboru RO na kolejną kadencję. Padło kilka propozycji które w kolejnych 
dniach członkowie rady będą wdrażali. Są to między innymi rozmowy z napotkanymi 
mieszkańcami, zorganizowanie wystawy zdjęć w holu Donu Kultury na których będzie można 
obejrzeć efekty pracy RO prze ostatnie dwie kadencje. 
Ad3 
Przewodnicząca przedstawiła sprawozdanie z pracy RO z ostatnich 4 lat. Rada po dyskusji przyjęłą 
sprawozdanie bez zastrzeżeń. 

Ad. 4 
Przewodnicząca podziękowała członkom RO i ZRO za pracę na rzecz mieszkańców osiedla. 

Wobec wyczerpania porządku obrad - prowadząca posiedzenie zamknął je o godz. 20.15 

W załączeniu: 
1. lista obecności; 
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Protokół 

posiedzenia Rady Osiedla Blachownia 
z dnia 28.11.2016 roku 

Posiedzenie otworzyła o godz. 17.30 i prowadziła je przewodnicząca RO Blachownia 
Małgorzata Lipczyńska, która na wstępie : 

1) Stwierdziła na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu bierze udział 13 członków Rady 
Osiedla Blachownia co jest liczbą wystarczającą do podejmowania przez Radę uchwał; 

2) powierzyła protokołowanie posiedzenia; Małgorzacie Lipczyńskiej 
3) przedstawiła porządek obrad posiedzenia zawarty w zawiadomieniu o jego zwołaniu, do 

którego obecni na posiedzeniu członkowie Rady i Zarządu Osiedla Blachownia nie wnieśli 
uwag; 

1. Wybrano wiceprzewodniczącego, skarbnika oraz sekretarza RO Blachownia 
2. Sprawy bieżące dotyczące osiedla 
3.0mówiono plany związane z pracą nowej RO. 
4.0mówiono pisma z prośbami o dofinansowanie imprez świątecznych organizowanych 

w przedszkolu, DK Lech i Koła Emerytów i Rencistów. 
5.0mówienie wstępnie kolejnych propozycji wydatkowania środków przewidzianych 

na realizację statutowych zadań RO w roku 2017. 
6. Wolne wnioski, zakończenie obrad 

Ad.1 

Wybrano: 
Wiceprzewodniczący - Edyta Glińska 
Skarbnik - Alfred Warzecha 
Sekretarz - Adam Zborowski 
Członek Zarządu - Barbara Bentkowska 

Ad2,3 

W dyskusji poruszono kilka problemów dotyczących porządku na osiedlu, organizacji ruchu 
drogowego i przejść dla pieszych, zwiększonej ilości lisów. Rozmawiano także na temat braku 
iluminacji świątecznych. Przedstawiono kilka propozycji na rozwiązanie tych spraw. W trakcie 
zarysowały się plany na jakie RO będzie zwracała szczególną uwagę w kolejnej kadencji na lata 
201612020. Do najważniejszych należy zaliczyć: 

Ad. 4 

poprawę bezpieczeństwa na osiedlu 
poprawę infrastruktury drogowej i pieszej 
poprawę współpracy z Radami Osiedli Przyjaźni iLenartowic 
poprawę czystości i atrakcyjności osiedla dla mieszkańców 

Omówiono organizację obchodów Dnia Świętego Mikołaja w osiedlu. Przedyskutowano formę 
poczęstunku dla najmłodszych mieszkańców. Ustalono, że forma obchodów pozostanie podobna jak w 
latach poprzednich. Podtrzymano propozycję współorganizowania spotkania ze Świętym Mikołajem wraz z 
RO Przyjaźni. Przydzielono zakres obowiązków dla poszczególnych osób odpowiedzialnych za zakupy, 
prowadzenie imprezy, pilnowanie porządku i bezpieczeństwa. 



Ad. 5 

Przedyskutowano wstępne propozycje planu realizacji zadań bieżących RO na rok 2017. 
Zgodnie z pismem z UM z dnia 18.11.20 16r o przydzielonych środkach na realizację tych zadań w kwocie 
13 .500 zł w podziale na paragrafy : 

4210 - Zakup materiałów i wyposażenia - 7500 zł, 
4300- Zakup usług pozostałych 

Wobec wyczerpania porządku obrad - prowadząca posiedzenie zamknął je o godz. 21.00 

W załączeniu: 
1. lista obecności 

Protokolant Prowadząca posiedzenie 
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